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JUDICIAL APPOINTMENT 

OTTAWA, Ontario, March 3, 2025 – The Honourable Arif Virani, Minister of Justice and 

Attorney General of Canada, today announced the following appointment:  

Danielle Ferron, Partner at Langlois Lawyers LLP in Montréal, is appointed a judge of the 

Federal Court. Justice Ferron replaces Justice V. Rochester who was elevated to the Federal Court 

of Appeal on January 26, 2024. 
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NOMINATION À LA MAGISTRATURE 

Ottawa (Ontario), le 3 mars 2025 – L’honorable Arif Virani, ministre de la Justice et procureur 

général du Canada, a annoncé aujourd’hui la nomination suivante : 

 

Danielle Ferron, associée chez Langlois Avocats, S.E.N.C.R.L. à Montréal, est nommée juge de 

la Cour fédérale. La juge Ferron la juge V. Rochester qui a été nommée juge de la Cour d’appel 

fédérale le 26 janvier 2024. 
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https://www.canada.ca/en/department-justice/news/2025/03/minister-of-justice-and-attorney-general-of-canada-announces-a-judicial-appointment-to-the-federal-court.html
https://www.canada.ca/fr/ministere-justice/nouvelles/2025/03/le-ministre-de-la-justice-et-procureur-general-du-canada-annonce-une-nomination-a-la-cour-federale.html

